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TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   TEMMUZ SAYI: 1

Yönetim Kurulu Başkanımız ve 
TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay,  Hazine ve Maliye Bakanı Lütfi 
Elvan'ın katıldığı, TOBB Başkanımız 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu ev sahipliğinde 
gerçekleşen TOBB Müşterek Konsey 
Toplantısı’na iştirak etti.

azine ve Maliye 
Bakanı Lütfi 
Elvan'ın katılımıyla 
gerçekleştirilen 

Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Müşterek 
Konsey Toplantısı’nda 
konuşan TOBB Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu, 
ikinci çeyrekte tarihin en 
yüksek çeyrek büyüme 
rakamına ulaşabilmeyi ümit 
ettiklerini söyledi. 

TOBB Ticaret ve Sanayi 
Odaları, TOBB Ticaret 
Odaları, TOBB Sanayi 

Odaları, TOBB Ticaret 
Borsaları ve TOBB Deniz 
Ticaret Odaları Müşterek 
Konsey Toplantısı Hazine 
ve Maliye Bakanı Lütfi 
Elvan'ın katılımıyla 
gerçekleşti. TOBB İkiz 
Kuleler’de gerçekleşen 
toplantıya Tekirdağ Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay katılım 
sağladı.

Hisarcıklıoğlu, buradaki 
konuşmasında, yılın ilk 

çeyreğinde kaydedilen 
yüzde 7'lik büyümeyi 
özel sektöre verilen 
desteklerin yerine ulaştığını 
göstermesi açısından çok 
önemsediklerini belirterek, 
"İkinci çeyrekte belki de 
tarihimizin en yüksek 
çeyreklik büyüme rakamını 
yakalamayı ümit ediyoruz. 
Ayrıca yine bu sene, 
hem sanayi üretiminde 
hem de ihracatta rekor 
seviyelere ulaşacağımızı 
düşünüyoruz." 
değerlendirmesinde 
bulundu.

H

2’de

Trakya Dijitalleşiyor, Türkiye Güçleniyor
ekirdağ, Edirne, 
Kırklareli ve 
Çanakkale il 
ve ilçelerinde 
bulunan 26 oda/
borsanın ortağı 

olduğu Trakya ABİGEM 
A.Ş. aracılığı ile üyelerimize 
yönelik dijitalleşme yolunda 
ihtiyaç duydukları desteklerin 
sunulduğu “Dijital Trakya 
Projesi” ile kepenkler kalkıyor.

Söz konusu proje ile ilgili 
açıklamalarda bulunan 
Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 

Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı ve TOBB Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay “Proje ile dijitalleşen 
işletmelerin sınırlarını aşarak 
dünyanın dört bir yanına 
satış yapabilmelerine olanak 
sağlamak amacıyla, e-ticaret, 
e-ihracat alt yapısı ve dijital 
platform üyeliği hizmeti 
üyelerimize bir yıl ücretsiz 
olarak sunuluyor.” dedi.

Başkan Günay açıklamasına 
şöyle devam etti;

“Dijital Trakya Projesi 
kapsamında her firma ve 
girişimci kendi alan adı 
altında online dünyada 
varlığını göstererek ürün ve 
hizmetlerinin pazarlama ve 
satışını gerçekleştirebildiği 
gibi, Trakya’ya özel kurulan 
dijital platformun da üyesi 
olabilecektir. Bu sayede 
günümüz pazaryerlerine 
alternatif kendi bölgelerinin 
platformunda avantajlı 
maliyetlerle ürün ve 
hizmetlerini tüketicilere 
ulaştırabilecekler.

T

Başkan Günay, 
TBMM Başkanı 
Şentop'la bir 
araya geldi

Yönetim Kurulu Başkanımız 
ve TOBB Yönetim Kurulu 

Üyesi Cengiz Günay, Türkiye 
Büyük Millet Meclisi Başkanı 
(TBMM) Prof. Dr. Sayın 
Mustafa Şentop’un TBMM’nin 
İstanbul Ofisi’nde Trakya’da-
ki Oda/Borsa Başkanları’nın 
katılımıyla düzenlediği genel 
değerlendirme toplantısına 
iştirak etti.

Toplantıda bölgemiz adına 
istişarede bulunuldu.

Günay, 
Trakyalı Kadın 

Girişimcilerimizle 
Gurur Duyuyorum!

Tekirdağ İl Kadın Girişimciler 
Kurulu öncülüğünde kurulan 

ve Trakya ilk kez Ticaret 
Bakanlığı’ndan KOOP DES hibe 
desteği alan Trakyam Üreten 
Kadın Kooperatifi’nin açılışı yoğun 
katılımla gerçekleştirildi. Açılış 
törenine; Tekirdağ Büyükşehir 
Belediye Başkanı Kadir Albayrak, 
Malkara Belediye Başkanı Ulaş 
Yurdakul, Tekirdağ Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı ve TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay, TOBB Türkiye 
Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı 
Nurten Öztürk, Ak Parti İl Başkanı 
Mestan Özcan, Deva Partisi İl 
Başkanı Hasan Berk Çebi, Trakya 
Oda/Borsa Başkanları, Kayseri, 
Kilis, Şanlıurfa, Kocaeli, Aydın, 
Mardin, Edirne’den gelen Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkanları, 
Kamu Kurum ve Kuruluş 
temsilcileri ile çok sayıda vatandaş 
katılım sağladı.    4’te

5’te

Sektörel güven endeksi 
temmuzda hizmet, perakende 
ve inşaat sektörlerinde arttı

Sektörel güven endeksi, 
temmuzda hizmet 

sektöründe yüzde 5,8, 
perakende ticaret sektöründe 
yüzde 3,7 ve inşaat sektöründe 
yüzde 4,7 yükseldi.

Başkan Günay’dan 
‘Aşı Olun’ Çağrısı!

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası (TTSO) Yönetim Kurulu 

Başkanı ve Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay, korona virüse karşı 
vatandaşları tedbirlere uymaya 
ve aşı yaptırmaya davet etti.

7’de

3’te
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 "Büyümeden yeterli pay 
alamayan sektörlere destek 
adımları sürdürülmeli"

Tüm bu gelişmelerin 
morallerini yükselterek çalışma 
şevklerini artırdığına işaret 
eden Hisarcıklıoğlu, şunları 
kaydetti: "Öte yandan, bu 
durumun tüm sektörlere eşit 
yansımadığının, büyümenin 
bereketinden herkesin eşit 
ölçüde faydalanmadığının da 
farkındayız. Başta hizmetler 
kesimi olmak üzere salgından 
en fazla olumsuz etkilenen ve 
büyümeden yeteri kadar pay 
alamayan sektörlerimiz için 
destek adımlarının mutlaka 
sürdürülmesini istiyoruz. Güçlü 
büyümeyi sürdürebilmek için 
kredi faizlerinde ve enflasyonda 
düşüş, döviz kurlarında istikrar 
sağlanması gerektiğini ve 
geçmişte yaptığımız gibi yine 
bunu başarılabileceğimizi de 
düşünüyoruz."

- "Kur ve fiyat istikrarıyla, 
finansman maliyetleri kalıcı 
şekilde düşürülebilir"

Hisarcıklıoğlu, mali disipline 
ve finansal istikrara büyük bir 
önem verildiğini bildiklerini 
aktararak, Türk özel 
sektörü olarak tüm bunları 
desteklediklerini vurguladı.

Kur ve fiyat istikrarının 
sağlanmasıyla, finansman 
maliyetlerinin kalıcı bir 
şekilde düşürülebileceğini 
de öngördüklerini bildiren 
Hisarcıklıoğlu, "Yine sizin de iş 
dünyasını, üretimi, yatırımı ve 
istihdam piyasasını destekleyici 
politikaları devam ettireceğinize 
de inanıyoruz." dedi.

- "KGF'yi KOBİ'lere sürekli 
destek sağlayan yapıya 
kavuşturmakta fayda var"

Bir yandan istikrara dönük 
adımları atarken, bir yandan 
da 2022 ve sonraki dönemde 
sürdürülebilir büyümeye 
ve katma değeri yüksek 
yatırımlara dönük planlamaların 
yapılması gerektiğine işaret 
eden Hisarcıklıoğlu, küresel 
ekonominin önemli bir dönüşüm 
sürecinden geçtiğine dikkati 
çekti.

Hisarcıklıoğlu, hem salgın 
sonrasında küresel tedarik 
zincirinde yaşanan dönüşüm 
hem de yeşil mutabakat ve 
iklim değişikliği çerçevesinde 
atılan adımların önemli 
fırsatları ve tehditleri de içinde 
barındırdığını söyledi.

"Bizim de Türkiye olarak, 
bu yeni dönemde ülkemizi 
ve iş dünyamızı iyi 
konumlayabilmemiz için, 
gereken adımları hızla atmamız 
lazım." diyen Hisarcıklıoğlu, 
bunun için de kamu-özel 
sektör diyaloğunu daha da 
sıklaştırmak, ortak akılla bu 
süreçte kazanan ülkeler arasında 
konumlanmak gerektiğini 
anlattı.

Hisarcıklıoğlu, Nefes Kredisi'ni 
yeniden canlandırılmış 
olmasını çok değerli bir adım 
olarak gördüklerini dile 
getirerek, "Yeni dönemde 
Kredi Garanti Fonunu (KGF) 
çok daha odaklı ve yatırıma 
dönük programlarla KOBİ'lere 
sürekli destek sağlayan bir 
yapıya kavuşturmamızda fayda 

görüyorum." diye konuştu.

-Hazine ve Maliye Bakanı 
Lütfi Elvan

Hazine ve Maliye Bakanı Lütfi 
Elvan, küresel ekonominin 
geçen yıl 2. Dünya Savaşı 
sonrası dönemin en şiddetli 
daralmalarından birine şahit 
olduğuna dikkati çekerek, 
hem toplumların 
hem de ekonomilerin 
sağlığının, pandemiden 
ciddi şekilde yara 
aldığını belirtti.

Yeni tip koronavirüs 
(Kovid-19) salgınının, 
küresel ekonomide bir 
dizi yapısal dönüşüme 
de hız kazandırdığını 
ifade eden Elvan, 
dijitalleşme, yeşil 
dönüşüm ve değer 
zincirlerinin yeniden 
şekillenmesinin 
önümüzdeki dönemin 
en önemli gündem 
maddeleri olacağını 
söyledi.

Bakan Elvan, KGF 
aracılığıyla sağladıkları 
teminat politikalarını da 
değiştireceklerini belirterek, 
KGF’nin teminat verirken 
gözeteceği hususların 
başında, doğru yere ve 
doğru işe gidecek kredilerin 
teminatlandırılmasının 
geleceğini bildirdi.

Özellikle mikro ve KOBİ 
ölçeğindeki firmaların 
finansmana erişim imkanlarını 
artırmak ve teminat 
eksikliklerini gidermek için 
KGF kapsamında yeni destek 

mekanizmaları oluşturacaklarını 
ifade eden Elvan, şöyle konuştu:

"Eximbank üzerinden mevcut 
ihracatçılarımıza sağladığımız 
desteklerin yanında, yeni 
ihracatçıların da ortaya 
çıkmasını sağlayacak bir 
mekanizma tasarlıyoruz. 
Temmuz ayıyla birlikte KGF 
destekli iki yeni mekanizma 
hayata geçecek, bunların da 
müjdesini de vermek istiyorum. 
İlk olarak, ihracatı önceleyen 
yatırımlara KGF teminatı ile 
5. ve 6. bölgelerde uzun vadeli 
kredi desteği sağlayacağız. 
İkinci olaraksa küçük 
ölçekli firmaların istihdama 
katkısının artırılması ve likidite 
sıkıntılarını azaltmak için ilave 
olarak istihdam ettikleri her bir 
kişi için KGF kefaletiyle krediye 
erişim imkanı sağlayacağız. 
Firmanın istihdama kattığı 
her bir kişi için 12 ay boyunca 

ödediği sosyal sigorta ve işsizlik 
sigortası primleri firmaya katkı 
olarak kredi faiz bakiyesinden 
düşülecek."

- "Vergi alanında önemli 
adımlar atacağız"

Elvan, Kovid-19 sonrası döneme 
de en iyi şekilde hazır olmak için 
ekonomi ve hukuk alanlarında 
çok güçlü bir reform programı 
oluşturduklarını, uygulanacak 
politikaları belirlerken, TOBB 
başta olmak üzere ilgili sivil 
toplum kuruluşlarıyla yakın 
iş birliği halinde çalıştıklarını 
söyledi.

Reform Paketi’ndeki ilerlemelere 
de değinen Elvan, haziran 
sonuna süre koydukları 35 
eylem başlığından 31’inin 
tamamlandığını ifade etti.

Elvan, “Geriye kalan 4 
eylemden 2’sinin teknik 
çalışmalarına nihai halini 
verdik. Aslında bu 2 çalışma 
da tamamlandı. 2 eylem içinse 
Yüce Meclisimizin takdirini 
bekliyoruz. Böylece yılın ilk 
yarısı için öngördüğümüz 
eylemleri başarıyla tamamlamış 
durumdayız." diye konuştu.

Küresel salgının verdiği iki 
mesaj olduğunu dile getiren 
Elvan, "Birincisi değişimi 
görüp, dönüşüme ayak uydurma 
gereği. Salgınla birlikte Türk 
sanayisi rüştünü fazlasıyla 
ispatladı. Değişen koşullara 
hızla adapte olup, üretim ve 

inovasyon kabiliyetleriyle en 
zor zamanlarda bile umudumuz 
oldu." diye konuştu.

Salgının verdiği diğer mesajın 
ise "risk yönetiminin en iyi 
şekilde yapılması gereği" 
olduğuna dikkati çeken 
Elvan, “Büyük ya da küçük 
demeksizin her bir işletmenin 
risk yönetimini en etkin 
şekilde uygulamasında fayda 
bulunuyor.” dedi.

Konsey toplantısı Bakan Elvan'ın 
konuşmasının ardından basına 
kapalı devam etti.

TOBB Konseyleri Bakan Elvan ile Buluştu

İSO, Türkiye’nin İkinci 500 Büyük Sanayi 
Kuruluşu-2020 listesini açıkladı. 

Merkezi Tekirdağ ilimizde olan firma sayısı 11 
olarak gözükmektedir. 

Ancak üretimleri ilimizde olan firmaları dik-
kate aldığımızda bu sayı 51’ e çıkıyor. 2020 yılı 
gibi zorlu bir yılda ikinci 500 listesine giren 51  
firmamızı tebrik ediyor, başarılarının devamını 
diliyoruz.

GÜNAY, “Zorlu bir yılda 
ikinci 500 listesine 
giren 51  firmamızı tebrik 
ediyorum”
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Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı 
Rifat Hisarcıklıoğlu, asgari 
ücret desteği konusunda 
yasal mevzuatın hala 
tamamlanmadığını belirterek, 
"Bu konunun daha fazla 
gecikmeden sonuçlanmasını 
bekliyoruz." dedi. 

TOBB Türkiye Sektör Meclisleri 
İstişare Toplantısı, Ticaret 
Bakanı Mehmet Muş'un 
katılımıyla TOBB Konferans 
Salonu’nda gerçekleştirildi. 
Gerçekleşen toplantıya Tekirdağ 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay, TOBB Yönetim Kurulu 
Üyeleri ve TOBB Türkiye Sektör 
Meclis Başkanları katılım 
sağladı.

Hisarcıklıoğlu, buradaki 
konuşmasında, sektör 
meclislerinde her sektördeki 
en büyük 40 firmanın yer 
aldığını ve her mecliste 
o sektörle ilgili kamu 
kurumlarının da temsilcilerinin 
de bulunduğunu ifade etti. Bu 
sayede sektör meclislerinin 
özel sektör ile kamu idaresini 
bir araya getirdiğini aktaran 
Hisarcıklıoğlu, sektör meclisi 
başkanlarının ve üyelerin 
yaptıkları çalışmalarla sektörel 
sıkıntıların çözülmesini 
sağladıklarını dile getirdi.

Bir haftadan beri toplantı için 
kapsamlı bir çalışma yapıldığını 
dile getiren Hisarcıklıoğlu, 
"Her sektörde en çok öne çıkan 
sorunlar ve bunların çözümüne 
yönelik öneriler bir araya 
getirildi. Bunların hepsini, ilgili 
kurumlara bazında da tasnif 
edip ileteceğiz. İnanıyorum 
ki arkadaşlarımızın bu değerli 

çalışmalarıyla, kamu-özel 
sektör iş birliğine yeni 
bir ivme kazandıracak, 
ekonominin büyümesine 
destek vereceğiz." 
değerlendirmesinde 
bulundu.

Hisarcıklıoğlu, bazı 
taleplerini şöyle sıraladı: 
"Asgari ücret desteği 
konusunda yasal mevzuat 
hala tamamlanmadı ve 
uygulama başlamadı. 
Bu konunun daha fazla 
gecikmeden sonuçlanmasını 
bekliyoruz. Ticaret sicilde, 
şube tescil giderleri yeni 
şirket kurmaktan daha 
pahalı hale geldi ve büyük 
bir mali külfete dönüştü. 
Burada indirime gitmeye 
ihtiyaç var. Ham madde 
tedarikinde sorunlar 
yaşanıyor. İhracat taahhüt 
kapamaları ve dahilde işleme 
izin belgeleri için ilave süre 
verilmesine ihtiyaç var, zira 
pandeminin etkileri hala devam 
ediyor. Gümrük işlemlerinde 
özellikle fazla mesai ücretleri 
önemli bir gidere dönüştü 
ve ihracatçılarımıza çok 
olumsuz yansıyor, bu konuda 
bir düzenleme gerekiyor. AB 
Yeşil Mutabakatı'na yönelik 
olarak, kamu ve özel sektör 
birlikte çalışarak, ortak 
politika belirlenmesine ihtiyaç 
duyuluyor."

-Bakan Muş: "Cari açığın 
orta vadede ülkemizin 
gündeminden düşeceğine 
inanıyoruz"

Ticaret Bakanı Mehmet Muş, 
toplantının geçen 15 yılda 
ülke ekonomisine büyük katkı 
sağladığına işaret ederek, yapmış 
oldukları birçok çalışmada başta 

TOBB üyeleri olmak üzere 
iş dünyasının temsilcileriyle 
istişareye önem verdiklerini ve 
bu istişareyi gelecek dönemde de 
sürdüreceklerini ifade etti.

Türkiye'de hızlı, kolay, 
bürokratik külfetlerden 
arındırılmış, güvenli ve 
sürdürülebilir ticaret ortamı 
tesis etmeyi hedeflediklerini dile 
getiren Muş, "Bugün burada 
ekonomimizde çarkların daha 
hızlı dönmesi ve üretilen katma 
değerin artması için sektör 
temsilcilerimizin görüş ve 
önerilerini duymayı bir hayli 
önemsiyorum." dedi.

İhracatın ve yatırımların 
katkısıyla gerçekleşen 
büyümenin gelecek kuşakların 
daha müreffeh bir ülkede 
yaşamasını mümkün kılacağını 
anlatan Muş, ülkede uzun yıllar, 
büyümeyle birlikte, önemli 
gündem maddelerinden birinin 
de cari açık meselesi olduğunu 
söyledi.

Cari açığın önemli oranda 
enerji ithalatıyla ilgili olduğunu 
kaydeden Muş, bu anlamda 
Karadeniz'de çok önemli keşifler 
yapıldığını hatırlattı. Bakan 
Muş, "Önümüzdeki dönemde 
başka müjdelerin de geleceğini 
öngörüyoruz. Buradaki 
kaynakların ekonomimize 
kazandırılmasıyla, katma 
değerli ihracat ve yatırımların 
desteklediği büyümemizle 
birlikte düşünüldüğünde cari 
açığın da orta vadede ülkemizin 
gündeminden düşeceğine 
inanıyoruz. İnşallah attığımız 
adımlarla göreceksiniz ki 
gelecek nesillerin gündeminde 
Türkiye'nin cari açık problemi 
olmayacak. Biz bu cari 
açık sorunun Türkiye’nin 
gündeminden çıkarmış 
olacağız."

Türkiye ekonomisinin dünyayla 
tam bir entegrasyon içerisinde 
olduğunu dile getiren Muş, 
ülkede ticaretin güvenilir, hızlı 

ve kolay bir şekilde yapıldığı 
ekonomik yapının mevcut 
olduğunu belirtti.

Bakan Muş, iş dünyasının 
görüş ve önerilerini çok 
önemsediklerini vurgulayarak, 
"Ben, Ticaret Bakanı olarak, 
sizlerin sorunlarını çözmek için 
elimden gelen her şeyi yapmaya 
hazırım. Hangi sektörün ne 
sorunu varsa bunları teker teker 
tespit ediyoruz ve çözüm için 
hızlı şekilde adım atıyoruz." diye 
konuştu.

Üretim ve ihracata yönelik 
verecekleri teşviklerde çok 
hassas olacaklarını kaydeden 
Muş, "Amacımız yatırımcımızın, 
girişimcimizin önünü açmak, 
daha çok üretim daha çok 
ihracat daha çok istihdam 
sağlamak ve üretken bir Türkiye 
oluşturmaktır. Bu amaca 
ulaşmak için iş dünyamızla 
el ele, omuz omuza mücadele 
edeceğiz." ifadelerini kullandı.

- Trakya’da Dijitalleşme Hareketi Başladı

Dijital Trakya Projesi, 7/24 çalışan teknoloji desteği 
ile Trakya bölgemizin dijital dönüşümüne öncülük 

etmesiyle, ülkemiz 
girişimcilerinin küresel 
arenada rekabet gücünü 
arttırarak uluslararası 
ticaretimize güç 
katmayı hedefliyor. 
Trakya’daki 
KOBİ’lerimiz bir yıl 
boyunca pek çok başlık 
altındaki desteklerden 
ücretsiz yaralanacaklar.

Bu desteklerden 
bazıları;

E-ticaret ve e-ihracat 
yapmanıza olanak 
sağlayacak, kendi alan 
adınız altında çalışan 
B2B ve B2C özelliklere 
hâkim yeni nesil alt 
yapı,
Kendi sitenizden 
satışını yapmakta 
olduğunuz ürünlerin tek 
bir platform üzerinden 
yerli ve yabancı 
müşterilere satış 
imkânı,
Destek kapsamı 

boyunca farklı konularda eğitimler ve yeni iş planınızda 
yanınızda olacak stratejik planlama desteği;

E-ticarete yeni başlayan KOBİ’lere yönelik eğitimler
Yurt içi ve yurt dışı kargo süreçleri ile ilgili eğitimler
Dijital Pazarlama
Sosyal Medya
E-ihracat
Ödeme Sistemleri
Firmaların ve girişimcilerin ticari faaliyetlerinde 
ihtiyaç duydukları ek hizmetler konusunda, kargo, 
lojistik ve ödeme sistemleri gibi, projenin toplu yaptığı 
anlaşmalardan faydalanarak avantajlı maliyetler ile 
maksimum getiri imkânı.
Tamamen milli ve yerli kaynaklarla geliştirilen, Dijital 
Trakya Projesi ile KOBİ’ler, bölgesel ve sektörel bir 
pazaryeri mantığında fakat kendi marka veya alan 
adlarında ticaret yapabilecekler. Çoklu dil desteği 
sayesinde ürün ve hizmetleri farklı ülkeler ve farklı 
para birimleri ile satışa açarak, e-ihracatın sınırsız 
dünyasında satışlarını arttırma imkânına sahip 
olacaklar.

Hiçbir kodlama veya yazılım bilgisi gerektirmeden, 
işletmelerimiz kendi online satış platformlarını hayata 
geçirerek, Dijital Trakya Projesinin sağladığı güç birliği 
platformu ile dijitalleşmede fark yaratacaklar. Bu güç 
birliği milli hedeflerimiz için çok önemli bir kaynaktır. 
Dijital Trakya Projesi kapsamında 1000 KOBİ’mizi 
dijitalleştirerek online itibarlarının yükselmesine ve 
gelirlerinin maksimum seviyeye çıkmasına olanak 
sağlıyoruz. Trakya dijital dönüşüm hareketinde yerinizi 
almak için www.dijitaltrakya.com adresinden bilgi 
alabilir ve hemen başvuruda bulunabilirsiniz.” dedi.

Trakya Dijitalleşiyor, Türkiye Güçleniyor

TOBB Türkiye Sektör Meclisleri İstişare 
Toplantısı'nda Bakan Muş ile buluştu
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Günay, “Trakyalı Kadın Girişimcilerimizle Gurur Duyuyorum!”
çılış töreni saygı duruşu 
ve İstiklal Marşı’mızın 
okunmasının akabinde açılış 
konuşmaları ile başladı. 

Türkiye’deki 81 ilde bulunan Kadın 
Girişimciler Kurullarından sorumlu olan 
TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
burada yaptığı konuşmasında, “Sizleri 
şahsım ve TOBB Yönetim Kurulu 
adına saygıyla selamlıyorum. Buraya 
gelmeden hemen önce görüştüğüm TOBB 
Başkanımız Sn. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun 
da selam ve sevgilerini iletiyorum sizlere.

Bu güzel ve önemli günde bizleri yalnız 
bırakmayın Valimize, TOBB Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkanımız Nurten 
Öztürk’e ve üst kurul üyelerimize, 
ülkemizin birçok ilinden gelen kadın 
girişimcilerimize ayrıca hoş geldiniz 
diyorum.  Bu güzel işte emeği olan 
tüm kadın girişimcileri ve kadınları da 
yürekten kutluyorum.

Değerli Katılımcılar, malumlarınız 
olduğu üzere girişimcilik konusu 2000’li 
yılların başından itibaren Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği’nin ana gündem 
maddelerinden biri olmuştur. Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı Sayın 
Rifat Hisarcıklıoğlu liderliğinde kurulan 
TOBB Kadın Girişimciler Kurulu, 
belki de girişimcilik ekosisteminin 
kurumsallaşması adına yapılan ilk 
girişimdir. Geldiğimiz noktada TOBB 
Kadın Girişimciler Kurulu, dünyanın 
sayılı kadın girişimcilik ağlarından birisi 
haline geldi.

Kadın Girişimciler Kurulu Başkanımız 
Sn. Nurten Öztürk’ün öncülüğünde, 
7000’i aşkın güçlü ve cesur üyesiyle 
sahada girişimci olmak isteyen 
kadınlara ve gençlere rol model 
oluyoruz, onları cesaretlendiriyoruz. 
Ulusal ve uluslararası pek çok şirket ile 
kadın girişimciliğine yönelik projeler 
ve etkinlikler yapıyoruz. Bundan 10 
sene önce toplam girişimciler içindeki 
kadınların oranı yüzde 4 iken, bugün 
yüzde 10’a yükseldi. Ancak bu yetmez. 
Türkiye’yi gelecek hedeflerine ulaştırmak 
istiyorsak, kadınları ekonomiye daha çok 

entegre etmeliyiz. Bakınız 
nüfusumuzun yarısı 
kadın, çalışanların 3’te 1’i 
kadın ancak girişimcilerin 
10’da 1’i kadın.  İşte hep 
birlikte el ele vererek 
kadın girişimci sayısını 
artırmamız lazım.

Değerli Misafirler, bugün 
açılışını yaptığımız kadın 
girişimciler kooperatifi, 
birlikte hareket etme 
kültürümüzün en güzel 
örneklerinden. Bakın bizde 
maalesef her işi bireysel 
yapma alışkanlığı var. 
Üretirken, 
alırken, 
satarken 
hep bireysel 
çalışıyoruz. 
Oysa 
verimliliği 
artırmanın, 
rekabette 
güçlenmenin, 
maliyetleri 
düşürmenin 
yolu birlikte 
hareket 
etmekten 
geçiyor. 
İşte birlikte 
hareket etmenin en güzel yöntemi de 
kooperatifçilik.  Gelin artık bireysel 
iş yapma alışkanlıklarımızı geride 
bırakalım, birlikte hareket ederek daha 
güçlü olalım. Birleşip yükselenler, 
yükselip birleşenlerin her zaman 
önünde olurlar. O sebeple alırken, 
satarken, üretirken ortaklık yapmaktan 
korkmayın. Siz ortak hareket ettikçe 
daha güçlü olduğunuzu göreceksiniz. 
Malkara Ticaret ve Sanayi Odası 
koordinatörlüğünde faaliyetlerini yürüten 
“TOBB Tekirdağ Kadın Girişimciler 
Kurulu’muz öncülüğünde kurulan 
“Trakyam Üreten Kadın Kooperatifi’ ni 
işte bu nedenle çok önemsiyorum.

TOBB Tekirdağ Kadın Girişimciler 
Kurulu’ndan 15 İcra Komitesi Üyesi ve 43 

Malkaralı üretici kadın girişimcimiz 
bir araya geldi ve ürünlerini pazara 
ulaştırabilmek maksadıyla Trakyam 
Üreten Kadın Kooperatifi’ni kurdu.  
Kooperatifin en büyük özelliği, Tekirdağ 
ilimizin tüm ilçelerin iştiraki ile 
kurulmuş olmasıdır. Burada kadın emeği 
bir araya gelerek büyüdü ve geliştirildi.  
Kooperatif, Ticaret Bakanlığından hibe 
almaya hak kazandı.  Ayrıca Malkara’da 5 
mağaza ve bir kafenin hizmete açılmasını 
sağladı. İnancım odur ki, Trakyam 
Üreten Kadın Kooperatifi, üreten fakat 
emeğini pazara taşıyamayan kadınların 
iş hayatında yer almasına, kırsaldaki 
aile ekonomisinin geliştirilmesine ve 
bölgesel kalkınmaya katkı sağlayacaktır. 
Ayrıca ülkemizde üreten ancak organize 
olamayan kadın girişimcilerimize örnek 
olacaktır.

Değerli Konuklar, kadınların toplumun 
her alanında daha fazla rol üstlenmesi 
için büyük çaba sarf ediyoruz. Ülkemizin 
sürdürülebilir kalkınmayı başaran 
ülkeler arasında yerini alabilmesinin yolu 
kadınların ekonomik ve sosyal olarak 
güçlenmesinden geçiyor. TOBB olarak 
gerek Kadın Girişimciler Kurulumuz, 
gerekse Oda ve Borsalarımız olarak 
kadın girişimciliğin desteklenmesi için 
var gücümüzle çalışmaya ve sizlere 
destek olmaya devam edeceğiz.

Bu duygu ve düşüncelerle Trakyam 
Üreten Kadın Kooperatifi’nin bölge 
kadınları için, bölge ekonomisi için 
hayırlı ve uğurlu olmasını diliyor, başta 
TOBB Tekirdağ Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkanımız Sn. Aynur Çeşmeli 
hanımefendi olmak üzere kooperatifin 
kurulmasında tüm emeği geçenlere 
şükranlarımı sunuyorum.” dedi.

Konuşmalarının ardından protokol üyeleri 
tarafından kurdele kesilerek kooperatifin 
resmi açılışı gerçekleştirilmiş oldu. 
Program, Malkara-Sarıyar Mahallesinde 
düzenlenen eğitim ve üretim atölye açılışı 
ve lavanta bahçesi ziyareti ile son buldu.

A

Tüketiciyi Destekleme Derneği 
(TÜKDES) Genel Başkanı 
Süleyman Bakal, internet üzerinden 
yapılan gıda alışverişlerinde, 
tüketicinin raftaki ürünü kontrol 
edemediğini belirterek, “Eve gelen 
ürünlerin muhakkak son kullanma 
tarihine bakılması gerekiyor” dedi.
Tüketiciyi Destekleme Derneği 
(TÜKDES) Genel Başkanı 
Süleyman Bakal, internetten 
alışverişlerde tüketicinin ürünleri 
sadece fotoğraftan gördüğünü, 
satın alma işlemi sonrası ürünlerin 
seçimini yapamadığını dile getirdi.
 
Yerinde alışverişte tüketicinin 
son kullanma tarihi yaklaşan 
ürünleri tercih etmediğini, internet 
alışverişinde ise bu duruma 
müdahale edemediğini anlatan 
Bakal, “Tek başınıza yaşıyor 
olabilirsiniz ve satın aldığınız 
gıdayı belki de uzun bir zaman 
içinde tüketeceksiniz. Fakat gelen 
ürünün son kullanma tarihi yakın 
olabiliyor. İnternet üzerinden 
yapılan gıda alışverişlerinde, tüketici 
raftaki ürünü kontrol edemiyor. 

Eve gelen ürünlerin muhakkak 
son kullanma tarihine bakılması 
gerekiyor. Burada görev işletmeye 
düşüyor. Raf ömrü yaklaşan ürünleri 
özellikle internetten alışveriş yapan 
tüketicinin poşetine koymamalı.” 
diye konuştu.
 
Bakal, mesafeli sözleşmeler 
yönetmeliğinin 15. maddesinde son 
kullanma tarihi henüz geçmemiş 
ancak yaklaşmış olan ürünlerde 
satın alma sonrası cayma hakkının 
olmadığını söyledi.
 
“DÜNYADA ALIŞVERİŞ 
ALIŞKANLIĞI KOVİD-19 
SALGININDA DEĞİŞTİ”
 
Özellikle süt ve süt ürünleri ile 
şarküteri gıdalarında son kullanma 
tarihinin önemine dikkati çeken 
Bakal, şunları kaydetti: “Dünyada 
alışveriş alışkanlığı yeni tip 
koronavirüs (Kovid-19) salgını 
sürecinde değişti. İnternet alışverişi 
1,5 yılda fazlasıyla önem arz eden 
bir pazar haline geldi. Özellikle 
son dönemlerde internette yaygın 

kullanılan market alışverişlerinde 
ürüne dokunma şansı olmayan 
tüketicinin haklarının gözetilmesi 
gerekiyor. Süt ve süt ürünleri, 
şarküteri gibi bozulma ihtimali 
yüksek gıdaların kontrollerini 
muhakkak satın aldıktan sonra 
yapın. Satıcının da empati yaparak 
tüketicinin haklarını koruması 
son derece önemli. 10 kilogramlık 
peynirin son kullanma tarihine bir 
hafta kalmışsa, o ürünün müşteriye 
gönderilmemesi gerekir.”
 
Bakal, tüketicinin yanı sıra üretici 
ve sağlayıcının da korunması 
gerektiğini dile getirerek, “Üretici 
‘malım satılacak’ diye üretiyor. 
Sağlayıcı da bu malı satabileceğine 
güvenerek pazarda yerini alıyor. 
Dolayısıyla her ikisi de ülke 
ekonomisi için ter döküyor. Tüketimi 
uzun sürecek ürünlerin son 
kullanma tarihine bakılarak alınması 
daha doğru bir alışveriş yöntemi 
olacaktır.” ifadelerini kullandı.

kaynak: www.itohaber.com

7326 Sayılı 
Yapılandırma

Kanunu Hakkında
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Türkiye İstatistik Kurumu, temmuz ayına 
ilişkin sektörel güven endekslerini açıkladı.
 
Buna göre, mevsim etkilerinden arındırılmış 
güven endeksi temmuzda geçen aya kıyasla 
hizmet sektöründe yüzde 5,8, perakende 
ticaret sektöründe yüzde 3,7 ve inşaat 
sektöründe yüzde 4,7 arttı.
 
Mevsim etkilerinden arındırılmış hizmet 

sektörü güven endeksi haziranda 108,5 
iken temmuzda 114,8 değerini aldı. Hizmet 
sektöründe bir önceki aya göre, son üç aylık 
dönemde iş durumu alt endeksi yüzde 9,6 
artarak 112 oldu. Son üç aylık dönemde 
hizmetlere olan talep alt endeksi yüzde 6,5 
yükselerek 110,5 değerine ulaştı. Gelecek 
üç aylık dönemde hizmetlere olan talep 
beklentisi alt endeksi de yüzde 1,8 artışla 
121,8 oldu.

Mevsim etkilerinden arındırılmış perakende 
ticaret sektörü güven endeksi temmuzda 
109,6 değerine ulaştı. Perakende ticaret 
sektöründe bir önceki aya göre, son üç aylık 
dönemde iş hacmi satışlar alt endeksi yüzde 
6 artarak 112,4'ü buldu. Mevcut mal stok 
seviyesi alt endeksi ise yüzde 2,8 azalarak 
86,9'a geriledi. Gelecek üç aylık dönemde iş 
hacmi-satışlar beklentisi alt endeksi de yüzde 
6,6 artışla 129,6 olarak kayıtlara geçti.
 
Mevsim etkilerinden arındırılmış inşaat 
sektörü güven endeksi bir önceki ayda 82,4 
iken, temmuzda 86,3 değerini aldı. İnşaat 
sektöründe bir önceki aya göre, alınan kayıtlı 
siparişlerin mevcut düzeyi alt endeksi yüzde 
3,3 yükselişle 78,8'e çıktı. Gelecek üç aylık 

dönemde toplam çalışan sayısı beklentisi alt 
endeksi de yüzde 5,9 artarak 93,9'a ulaştı.
 
İnşaat sektöründe temmuzda girişimlerin 
yüzde 53,9'u faaliyetleri kısıtlayan herhangi 
bir faktörün olmadığını, yüzde 46,1'i ise 
faaliyetlerini kısıtlayan en az bir temel faktör 
bulunduğunu belirtti.
 
İnşaat sektöründe faaliyetleri kısıtlayan temel 
faktörlerden "finansman sorunları" temmuz 
ayında yüzde 26,7 ile sabit kaldı, "talep yeter-
sizliği" haziranda yüzde 19,1 iken temmuzda 
yüzde 19,2 ve "diğer faktörler" haziranda 
yüzde 25,8 iken temmuzda yüzde 22,8 olarak 
kayıtlara geçti. 
  kaynak: www.itohaber.com

Tarıma dayalı yatırımlar için ek süre
Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 
‘Kırsal Kalkınma Destekleri 13. 
Etap Kapsamında Tarıma Dayalı 
Yatırımların Desteklenmesi Hakkında 
Tebliğde Değişiklik Yapılmasına 
Dair Tebliğ’i Resmi Gazete’de 
yayımlanarak yürürlüğe girdi.

Buna göre, tebliğ kapsamında 
desteklenecek yatırım projelerinin fiziki 
olarak tamamlanması için belirlenen son 
tarih 2 ay uzatılarak 16 Eylül 2021 olarak 
belirlendi.

Bu tarih itibarıyla fiziki olarak 
bitirilemeyen projeler, yatırımcıların 
talebi ve Bakanlığa bağlı il müdürlüğünün 
uygun görmesi halinde yatırımcıların 

kendi kaynaklarıyla ve 60 günü aşmamak 
üzere verilecek süre içinde tamamlanacak.

Söz konusu tarihte fiziki gerçekleşmeleri 
tamamlanmış ancak yasal izinleri 
alınamamış yatırımlar için ise 
başvurulması halinde 60 günü aşmamak 
üzere süre verilebilecek.

kaynak: www.itohaber.com

Detaylı bilgiye www.tekirdagtso.org.tr adresinden ulaşailirsiniz. 
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İnşaat Malzemeleri Üretim Endeksi, haz-
iranda, 201,8 puanla bugüne kadarki en 
yüksek seviyesini gördü.

Türkiye İnşaat Malzemesi Sanayicileri 
Derneği (Türkiye İMSAD) tarafından her 
ay düzenli olarak yayınlanan İnşaat Malze-
meleri Sanayi Bileşik Endeksi'nin haziran 
sonuçları yayınlandı.
 
Buna göre, Bileşik Endeks, hazirandaki 
açılmalardan iki yönlü olumlu etkilendi. 
Faaliyetler tarafında sıçrama yaşandı. 
Kademeli açılma takvimine geçilmesi de 
güven ve beklentilerde iyileşme sağladı.
 
Kademeli artışını haziranda da sürdüren 
Bileşik Endeks, önceki aya göre 1,73 puan 
yükselerek 79,04 puana ulaştı.
 
İnşaat malzemeleri sanayi faaliyetlerinde 
haziranda sıçrama yaşandı. Mayıstaki tam 
kapatma uygulamaları ve bayram tatiliyle 
durağanlaşan faaliyetler, haziranda açıl-
mayla önemli ölçüde genişledi.
 
ÜRETİM ENDEKSİ 9 PUAN BİRD-
EN YÜKSELDİ
 
Faaliyet Endek-
si haziranda 
önceki aya göre 
4,9 puan arttı. 
Tüm faaliyet 
gruplarında 
önemli artışlar 
gerçekleşen 
Faaliyet 
Endeksi, 2017 
Ağustos'tan 
sonraki en yük-
sek seviyesine 
yükseldi.
 
Üretimde haziranda yüksek bir büyüme 
gerçekleşti. Üretim Endeksi, 201,8 puanla 
endeksin ölçülmeye başlandığı 2013 Ağus-
tos'tan beri en yüksek seviyesine ulaştı. 
Mayısta 192,8 olarak gerçekleşen endeks, 
daha önceki en yüksek seviyeyi Nisan 
2017'de 195,5 puanla görmüştü.
 
Cirolar haziranda iç satışlar ve ihracattaki 
yüksek artışlarla sıçrama gösterdi.
 
İnşaat sektöründe mevcut işler ve yenileme 
işleri inşaat malzemeleri sanayisinde de 
belirleyici olmaya devam etti. Haziran ayı 

başından itibaren faaliyetlerin hızlı bir 
büyüme eğilimi içine girdiği görüldü.
 
Güven Endeksi haziranda temkinli ve 
yavaş artışını sürdürdü. Kapatma önlem-
lerinin olumlu sonuçlar vermesi ve haziran 
başından itibaren kademeli açılmaya geçil-
mesi güveni destekledi.
 
Güven seviyesi haziranda önceki aya göre 
0,46 puan arttı.
 
Türkiye ekonomisine ilişkin güven seviyesi 
arttı. İnşaat sektöründe ve inşaat malzeme-
leri sanayisinde güven sınırlı ölçüde artış 
gösterdi. Yurt içi pazarlarda güven yükse-
lirken, ihracat pazarlarına yönelik güvende 
hızlı artış yaşandı. Güven Endeksi açılma-
lar ve yüksek mevsime girişin etkileriyle 
desteklendi.
 
BEKLENTİ ENDEKSİ, KESİNTİ-
SİZ ARTIŞINA DEVAM ETTİ
 
Beklenti Endeksi de haziranda ayında 
artışına devam etti. Tüm alt göstergeler-
inde artış gerçekleşen endeks, haziranda 
önceki aya göre 0,9 puan yükseldi. Böylece 
endeksteki 2021'de süren artış devam etti.

 
Türkiye ekonomisine ilişkin beklentilerde 
sınırlı artış oldu. Haziranda, gelecek üç aya 
ilişkin alınan yurt içi ve ihracat siparişler-
inde artış yaşandı. Üretim beklentisi ise 
kuvvetli arttı. Yurt dışı siparişlerdeki artışa 
bağlı olarak üretim beklentileri kuvvetle-
ndi.
 
Kademeli açılmanın sürmesi ve işlerde 
yüksek mevsime girilmesiyle yaz ayların-
da Bileşik Endeks'in artışını sürdürmesi 
bekleniyor.

kaynak: www.itohaber.com

İşgücü maliyetlerini düşürerek istihdamı korumak ve 
artırmak amacıyla 2016-2020'de uygulanan asgari ücret 
desteği 2021'de de sürecek.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakan-
lığı’nın yazılı açıklamasında, asgari 
ücretle çalışan işçilere 75 lira destek 
sağlanması kararını da içeren "Torba 
Kanun" teklifinin TBMM Genel Kuru-
lu'nda kabul edildiği hatırlatıldı.
 
Açıklamada, bu kapsamda, işgücü 
maliyetlerini düşürerek istihdamı ko-
rumak ve artırmak amacıyla 2016'dan 
2020 yılı sonuna kadar sağlanan asgari 
ücret desteğinin 2021'de de süreceği 
vurgulandı.
 
Açıklamada görüşlerine yer ver-
ilen Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Vedat Bilgin, 2021 yılında 

da istihdamı desteklemek için işgücü 
maliyetlerini azaltmak üzere, sektör 
ayrımı yapılmaksızın, çalışanlar için 
ödenecek sigorta priminden düşülerek 
günlük 2,50 lira, aylık 75 lira asgari 
ücret desteği sağlanacağını, söz konusu 
desteğin finansmanının İşsizlik Sigor-
tası Fonu'ndan karşılanacağını bildirdi.
 
Uygulamayla 1,4 milyon işletmeye 6,2 
milyar lira destek sağlanacak. Destek-
ten 9,3 milyon sigortalının faydalan-
acağı öngörülürken, tüm iş yerlerini 
kapsayacak destek için başvuruya 
gerek bulunmuyor.
 kaynak: www.itohaber.com

Emlak için 100 saat, ikinci el taşıt ticareti için ise 35 saat olarak tasarlanan 
eğitimler online ortamda ücretsiz olarak sunulacak. 

Detaylı bilgi için; https://uzmanlik.com/ adresini ziyaret edebilirsiniz.
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üm dünyada olduğu gibi 
Türkiye'yi de etkisi altına alan 
korona virüs salgınıyla uzun 
süredir mücadele edildiğini 
belirtilen Başkan Günay, 

milyonlarca insanın hastalandığı ve dört 
milyonu aşkın insanın hayatını kaybet-
tiği salgının seyrinin aşının bulunması 
sonrası düşüşe geçtiğini ifade etti.

Tekirdağ TSO Başkanı Cengiz Günay, 
“Aşının vaka sayılarına olan olumlu 
etkilerini hem dünyada hem de ülkem-
izde görüyoruz. Ülkemizde başlatılan aşı 
seferberliği neticesinde ülke genelinde 
birinci, ikinci ve üçüncü doz olmak üzere 
toplam 64.5 milyona yakın kişi aşı oldu. 
Ülke genelinde birinci doz aşı oranı 
yüzde 63’lere ulaşırken, Tekirdağ aşılama 
kategorisinde sarı renkte görünüyor. Bu 
nedenle Mavi Gözlü Kentimiz Tekirdağ’a 
aşılama kategorisinde mavi renk yakışır 
diyerek hiç aşı olmayan ya da randevu 
alıp aşılarını yaptırmayan Tekirdağlıları 
aşılarını olmaları için çağrıda bulunuy-
orum.

Unutulmamalı ki hiç kimse kendini tek 

başına bu salgından koruyama-
dı, koruyamıyor. Hep birlikte el 
birliği ile bu salgının üstesinden 
geleceğimizi göz ardı etmemeli-
yiz.

Bu bağlamda ne kadar çok kişi 
aşı olursa, özgürlüğümüzün de o 
kadar çok artacağının bilincinde 
olmalıyız. Vaka sayısında önceki 
dönemlere rağmen büyük ölçüde 
düşüş olmasına rağmen, son 
günlerde ilimizde yeniden artış 
görülmeye başlandı.

Bu yüzden hepimizin daha dik-
katli davranması gerekiyor çünkü 
salgının seyri hem ekonomik hem 
de sosyal hayatımızı derinden 
etkiliyor. Yeniden kısıtlamalarla 
karşı karşıya kalmamak için aşı 
konusunda duyarlı olmalıyız.

Pandemi nedeniyle ekonomik anlamda 
zor günler geçiren ve zaman zaman tam 
kapanma ile karşı karşıya kalan bölgem-
izin ve ülkemizin yeniden o günleri 
yaşamaması, ekonomik çarklarımızın 

sürekli olarak dönmesi ve bir tek 
canımızı bile salgında kaybetmememiz 
konusunda aşı önemli bir yere sahip.

Yeni bir dalga ve varyant ile 
karşılaşmamak, yeniden evlerimize kap-
anmamak ve işlerimizin devam etmesini 

sağlamak için duyarlı olmalıyız. Maske, 
mesafe, temizlik kuralına uymadığımız 
ve aşılama çalışmalarına katılmadığımız 
sürece salgının olumsuz etkilerini yaşa-
maya devam edeceğiz. Tekirdağlıları 
tedbirlere uymaya ve aşı olmaya davet 
ediyorum'' dedi.

Başkan Günay’dan ‘Aşı Olun’ Çağrısı!
T

TOBB Başkanımız M.Rifat Hisarcıklıoğlu  başkanlığında, Demokrasi ve Özgürlükler 
Adası'nda gerçekleştirilen Marmara, Trakya ve Batı Karadeniz Bölgesi Oda ve Borsa 
Başkanları  istişare toplantısına Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay iştirak etti.

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay 
Demokrasi ve Özgürlükler Adası’nda 
gerçekleşen İstişare Toplantısı’na Katıldı

Dijitalleşen KOBİ’lere 
116 Milyon TL

Bakan Varank Samsun’da açıkladı: “278 KOBİ’ye 116 milyon lira destek 
sağlayacağız. Firmalarımız büyük ve güçlü Türkiye hedefimize ulaşma yolun-
da önemli katkılar sağlayacak.”
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank, KOSGEB’in İmalat Sanayinde 
Dijitalleşme temalı 3’üncü çağrısının 
sonuçlarını açıkladı. 278 KOBİ’ye 116 
milyon lira destek vereceklerini ifade 
eden Bakan Varank, “Girişimcilerimizin 
ortaya koyduğu ürün ve hizmetler ile 
bunları dijitalleşme süreçlerinde kullanar-
ak verimliliklerini artıracak firmalarımız 
büyük ve güçlü Türkiye hedefimize 
ulaşma yolunda önemli katkılar sağlaya-
cak.” dedi.

KOSGEB’in KOBİGEL – KOBİ Gelişim 
Destek Programı’nın İmalat Sanayinde 
Dijitalleşme başlıklı çağrısında değer-
lendirme süreci tamamlandı. Bakan 
Varank, Samsun’da çağrı sonuçlarını 
kamuoyu ile paylaştı. Samsun Büyükşe-
hir Belediyesi Havza Tam Otomatik Park-
olay Otoparkı Temel Atma Töreni’nde 
konuşan Varank, çağrı sonuçlarıyla ilgili 
şunları söyledi:

KOBİGEL’in 3. Çağrısı

Yeri gelmişken 3. çağrısının değer-
lendirmesi tamamlanan, KOSGEB KO-

BİGEL Destek Programının sonuçlarını 
Samsun’dan duyurmak istiyorum. Biz bu 
programı daha pandemi başlamadan önce 
KOBİ’lerimizin dijitalleşme süreçlerini 
desteklemek üzere tasarlamıştık.

278 KOBİ’ye Destek

Pandemi ile birlikte dijitalleşmenin geld-
iği aşama, uyguladığımız bu programın 
ne kadar yerinde olduğunu teyit etmiş 
oldu. KOBİGEL’in üçüncü çağrısına to-
plamda bin 75 başvuru geldi. Bu başvuru-
lardan 278’i desteklenmeye hak kazandı. 
İşletmelerimize toplamda 116 milyon lira 
destek sağlayacağız.

Büyük ve Güçlü Türkiye

Şimdiden destek almaya hak kazanan 
işletmelerimize başarılar diliyorum. 
Girişimcilerimizin ortaya koyduğu ürün 
ve hizmetler ile bunları dijitalleşme 
süreçlerinde kullanarak verimliliklerini 
artıracak firmalarımız büyük ve güçlü 
Türkiye hedefimize ulaşma yolunda 
önemli katkılar sağlayacak.

Bakan Varank’ın konuşmasının ardından 

Samsun Büyükşehir Belediyesi Havza 
Tam Otomatik Parkolay Otoparkı’nın 
temeli atıldı. Düzenlenen törene Samsun 
Valisi Zülkif Dağlı, KOSGEB Başkanı 
Hasan Basri Kurt, AK Parti Samsun 
Milletvekili Orhan Kırcalı, Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Mustafa Demir 
ile Havza Belediye Başkanı Sebahattin 
Özdemir katıldı.

1 Milyon TL’ye Varan Destek

KOBİGEL–KOBİ Gelişim Destek Pro-
gramı ile işletmeler, 300 bin TL’ye kadar 
geri ödemesiz, 700 bin TL’ye kadar geri 
ödemeli olmak üzere toplam 1 milyon TL 
‘ye kadar destek alabiliyor.

Erken Ödeme İmkanı

Destek, projenin gerçekleştirilmesi için 
gerekli olan personel, makine – teçhizat, 
hizmet ve yazılım alımı giderleri için 
ödeniyor. KOSGEB, geri ödemeli destek 
tutarının yüzde 50’sini, “erken ödeme” 
olarak yani harcama yapılmadan önce 
ödeyebiliyor. KOBİ’lerin en az 8, en fazla 
20 ay içinde projelerini tamamlamaları 
gerekiyor.

8 Akıllı Dijital Teknoloji
KOBİ’ler çağrı kapsamında şu 8 alan-
da desteklenecek:

Büyük Verinin Analitik Yöntemlerle 
İşlenmesi ve İmalat Sanayinde Kul-
lanımı,

İmalat Sanayinde Nesnelerin İnterneti,

İmalat Sanayinde Endüstriyel Robot 
Teknolojileri,

İmalat Sanayinde Akıllı Sensör Te-
knolojileri,

Yapay Zekaya Dayalı Siber Fiziksel 
Akıllı Fabrika Sistem ve Bileşenleri,

İmalat Sanayinde Siber Güvenlik,

İmalat Sanayinde Akıllı ve Esnek Oto-
masyon Sistemleri,

İmalat Sanayinde Sanal Gerçeklik / 
Artırılmış Gerçeklik.
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Hisarcıklıoğlu'na Almanya Federal Cumhuriyeti Devlet Nişanı verildi

ürkiye Odalar ve Borsal-
ar Birliği (TOBB) Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu’na 
Almanya Federal Cumhuri-
yeti tarafından Devlet Nişanı 

verildi. Ankara’daki Büyükelçilik’te 
düzenlenen törende Almanya Büyükelçisi 
Jürgen Schulz, Hisarcıklıoğlu’nun Tür-
kiye’nin Almanya ve AB ile ekonomik 
ilişkilerinin gelişmesine önemli katkılar 
sağladığına işaret etti. Schulz, bu nişanın 
hayatlarını görevlerine adayan kişilere 
verildiğini ve Rifat Hisarcıklıoğlu’nun 
da bunu fazlasıyla hakettiğini söyledi. 
Hisarcıklıoğlu da kendisine layık görülen 
nişanı Türk iş dünyası adına aldığını 
ifade etti. 

Türkiye ile Almanya arasında köklü tari-
hi, ekonomik ve insani ilişkiler olduğunu 
vurgulayan Hisarcıklıoğlu, "Almanya 
büyük bir ekonomi. Türkiye de İtalya ile 
Çin'in arasında en büyük sanayi devi. Bu 
iki büyük ekonominin hem yatırım hem 
de ekonomik anlamda önemli ilişkileri 
var. Bu başarıda Almanya Şansölyesi 
Angela Merkel ve Cumhurbaşkanı'mız 
Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliği 
önemlidir. Her iki lider de iki ülkenin iş 
dünyalarının işlerini geliştirmeleri için 
katkı sunmaktadır." diye konuştu.

Hisarcıklıoğlu, Almanya'da 3 milyonun 
üzerinde, çoğunluğu Alman vatandaşı 
olan Türk yaşadığına dikkati çekerek, bu 
kişilerin söz konusu ülkenin iş dünyas-

ında, siyasetinde, sporunda, sanatında, 
eğitiminde, sağlık gibi alanlarda önemli 
görevler yürüttüğünü bildirdi.

Türkiye'de de 7 binin üzerinde Alman fir-
ması olduğuna işaret eden Hisarcıklıoğlu, 
şu değerlendirmede bulundu:

"Bunların 10 milyar avro civarında 
yatırımları bulunuyor. Alman firmaların 
Türkiye'deki istihdamı yaklaşık 120 bin 
kişi. Almanya, Avrupa Birliği'nin (AB) 
en büyük ekonomisi, aynı zamanda 
AB'nin lokomotifi, Türkiye-AB ilişkil-
erinde de daima öncü ve belirleyici 
olmuştur. Türkiye'yi AB'ye yakınlaştıran 
her kararda Almanya'nın desteğini 
gördük. Türkiye-AB ilişkilerinin gün-
demine bakınca, Almanya'nın desteğine 
ihtiyacımız var. Özellikle Gümrük 
Birliği'nin modernizasyonu ve Türk 
vatandaşları için vize serbestisi konuları 
işin başında gelmektedir."

- "Almanya ve Türkiye arasında 
derin bağlar mevcut"

 Almanya'nın Ankara Büyükelçisi Jürgen 
Schulz da iki ülke arasındaki ekonomik 
ilişkilerin karşılıklı güven ve anlayışın 
ifadesi olduğunu söyledi.

 Türkiye ile Almanya arasındaki ticaret 
hacminin her yıl arttığını belirten Schulz, 
"İki ülkede de şirketler temsilciliklerini 
kuruyor ve üretim tesisleri inşa ediyor. 

Siyasetten bağımsız iki ülkede toplum-
ları arasında yoğun bir ilişki bulunuyor. 
Ekonomi alanındaki ilişkilerimiz yakın 
ve çok yönlüyse de ülkelerimiz arasında-
ki ortaklığımız ve dostluğumuz bunun 
çok ötesinde. Bu yakın ortaklığımızdan 
ekonomi de faydalanıyor. Almanya ve 
Türkiye arasında ekonomi alanındaki mal 
ve hizmet alımının ötesinde derin bağlar 
mevcut. Yıllara uzanan bu bağlar her iki 
ülkenin insanları sayesinde kuruldu. Bu 
insanlar ülkelerimiz arasındaki benzersiz 
ilişkinin hikayesini yazdı." ifadelerini 
kullandı.

 Schulz, Hisarcıklıoğlu'nu Devlet Nişanı 
takdimiyle onurlandırmak istediklerini, 
TOBB Başkanı'nın Alman şirketlerinin 
sorunlarının çözümü için başvurabilece-
kleri güvenilirliğe sahip olduğunu dile 
getirdi.

 Alman şirketlerinin, Türkiye'deki her 
türlü sorununda Hisarcıklıoğlu'nun 
desteğine güvenebileceklerini bildiğini 
ifade eden Schulz, "Rifat Bey, ileri-
yi görme kabiliyetiniz, iş dünyasında 
olağanüstü bir çevreye sahip oluşunuzun 
ve tarafları buluşturup birleştiren aracılık 
yeteneklerinizin oluşturduğu kombi-
nasyon şahsınıza ve Türk siyaset dün-
yasıyla, Almanya ve Türkiye ekonomik 
ilişkiler arasında ideal bir köprü olma 
vazifesini sağlamıştır." dedi.

 Schulz, Hisarcıklıoğlu'nun, İstanbul'da-

ki Alman-Türk Sanayi ve Ticaret Odası 
(AHK Türkiye) sorunlarını da her zaman 
ilgiyle karşılayarak destek veren ve 
danışılan kişi olduğunu vurgulayarak, 
1994'te AHK Türkiye'nin kuruluşu-
na dair protokolün imzalanmasını ve 
buranın faaliyete geçmesini Hisarcıklıoğ-
lu'nun şahsi ve kararlı girişimlerine 
borçlu olduklarını söyledi.

Hisacıklıoğlu'nun Türkiye'de gençlerin 
mesleki eğitimine de önemli katkılar ver-
diğini söyleyen Schulz, şunları kaydetti:

"Devlet Nişanı'nın takdim edilmesi 
özel ve şahsi bir meseledir. Bu nişanla 
olağanüstü hizmetlerde bulunan insanları 
onurlandırmak istiyoruz. Görevlerine 
hayatlarını adayan ve özel hayatlarıyla 
iş hayatları iç içe geçen, görevlerinde 
adanmışlıklarıyla parlayan sizin gibi in-
sanlara bu nişanı vererek onurlandırmak 
istiyoruz."

- Dışişleri Bakan Yardımcısı Faruk 
Kaymakcı

Dışişleri Bakan Yardımcısı Faruk 
Kaymakcı, Almanya'nın Ankara 
Büyükelçiliği'nde düzenlenen "Alman-
ya Federal Cumhuriyeti Devlet Nişanı 
Takdim Töreni"nde yaptığı konuşmada, 
iki ülke arasındaki iş birliğinin önemine 
dikkati çekti.

Devlet Nişanı takdiminin Türk-Alman 
dostluğunun yansıması olduğunu belirten 
Kaymakcı, iki ülke ilişkilerinde hayır-
severlik ve sorun çözücülüğün önemli 
değerler olduğunu söyledi. Kaymakcı, 
Hisarcıklıoğlu'nun, işçi, esnaf ve insan 
dostu olduğunu ifade etti.
Türklerin ve Almanların birlikte büyük 
işlere imza atabildiğine işaret eden 
Kaymakcı, "Bugün yeni tip koronavirüs 
(Kovid-19) ile mücadelede de Avrupa'nın 
aşısı bir Türk-Alman karışımı oldu. 
Dünyanın zor coğrafyalarında Türkler ve 
Almanlar birlikte çalıştığı zaman önemli 
barış, istikrar ve kalkınma projelerini 
gerçekleştirme fırsatı buluyorlar." dedi.

Törende, Büyükelçi Schulz, Devlet 
Nişanı'nı Hisarcıklıoğlu'na takdim etti.

T

2018-2021 Yılı kalite/akreditasyon iş planlarımız arasında yer alan personel 
performans/motivasyon organizasyonları kapsamında,19-20/06/2021 tarihlerinde oda 
çalışanlarımıza yönelik Gökçeada motivasyon ve iş geliştirme toplantısı düzenlenmiştir.
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Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, Hepsiburada 
desteğiyle hayata geçirilen 
"HepsiTürkiye'den" programıyla 
coğrafi işaretli ürünlerin, 
e-ticaret yoluyla ülkenin 
her yerine ulaşabileceğini 
belirterek, "Kampanya 
döneminde sunulacak düşük 
komisyon, uygun reklam ve 
kargo anlaşmaları ile yerel 
üreticilerimize doğrudan destek 
olacağız" dedi. 
Hisarcıklıoğlu, Hepsiburada'nın 
TOBB ile gerçekleştirdiği 
yöresel ve coğrafi işaretli 
ürünleri Türkiye'nin dört 
bir yanına ulaştıracak 
"HepsiTürkiye'den" programının 
çevrim içi tanıtım toplantısında 
yaptığı konuşmada, Anadolu'nun 
12 bin yıllık geçmişiyle onlarca 
medeniyete ev sahipliği 
yaptığını, binlerce yöresel ürünü 
bulunduğunu söyledi.

 Bu değerlerin, ekonomiye 
kazandırılması gerektiğinin 
altını çizen Hisarcıklıoğlu, 
"Geçen yıl, dünyada coğrafi 
işaretli ürün pazarı yıllık 
200 milyar dolara ulaştı. Bu 
pazardaki en büyük pay ise 
Avrupa Birliğinin (AB). Birliğin 
tarımsal gıda ihracatının yüzde 
17'sini coğrafi işaretli ürünler 
oluşturuyor. Biz ne yazık ki 
bu işin önemini çok geç fark 
ettik. Esasında yöresel ve 
coğrafi işaretli ürünlerimiz 
bizim zenginliğimiz, milli 
değerlerimiz. Bu mirası 
korumak hepimizin görevi." 
diye konuştu.

Hisarcıklıoğlu, TOBB 
olarak coğrafi işaretli 
ürünlerin tescil edilmesi ve 

ticarileştirilmesinin en önemli 
gündem maddelerinden birisi 
olduğuna dikkati çekerek, 
"Odalarımız ve borsalarımızla 
birlikte, yöresel değerlerin 
coğrafi işaretini alarak bunların 
katma değerini artırıyor, ticari 
değer kazandırıyoruz. Ayrıca 
üreticilerle perakendecileri bir 
araya getirerek, yerel ürünlerin 
ülke çapında pazarlanmasına ve 
satılmasına yardımcı oluyoruz. 
Odalarımız ve borsalarımızın 
yaptığı yoğun çalışmalar 
sayesinde tescile sahip olmayan 
hiçbir ilimiz kalmadı. 2020 yılı 
sonu itibarıyla koruma altına 
alınan 627 coğrafi işaretin 
261'i, yani yüzde 42'si TOBB'a 
bağlı oda ve borsalarca tescil 
ettirildi." değerlendirmesinde 
bulundu.

TOBB olarak oda ve 
borsaların AB nezdindeki 
coğrafi işaret başvurularında 
rehberlik ettiklerini dile 
getiren Hisarcıklıoğlu, AB'de 
Türkiye'nin 7 coğrafi işaretinin 
tescilli durumda olduğunu, 
5'ini oda ve borsaların tescil 
ettirdiğini, 21 coğrafi işaret için 
ise AB'de başvuru aşamasına 
gelindiğini bildirdi.

Hisarcıklıoğlu, bunlarla 
yetinmeyeceklerini dile 
getirerek, şunları kaydetti: 
"Bugün lansmanını 
gerçekleştirdiğimiz yöresel 
ürünler programı ile coğrafi 
işaretli ürünler, artık sanal 
raflarda da yerini alıyor. 
Hepsiburada desteğiyle hayata 
geçirilen bu programla coğrafi 
işaretli ürünler, e-ticaret 
yoluyla tek tıkla ülkenin her 
yerine ulaşabilecek. Kampanya 
döneminde sunulacak düşük 

komisyon, uygun reklam ve 
kargo anlaşmaları ile yerel 
üreticilerimize doğrudan 
destek olacağız. Öte yandan 
oda ve borsalarımız ve 
Hepsiburada iş birliğiyle 
düzenleyeceğimiz 
ambalajlama, paketleme, 
markalaşma, satış-pazarlama 
ve fotoğraflama eğitimleri 
ile yerel üreticilerimizin 
dijitalleştirilmesine katkı 
sağlayacağız."

- Coğrafi ürünlerde 
sahteciliğin önüne geçmek 
için bandrol uygulaması 
gelecek

Katılımcıların sorularını da 
yanıtlayan Hisarcıklıoğlu, 
tüketicilerin, denetimden 
geçmiş gerçek coğrafi 
ürünleri tüketmesini 
istediklerini kaydederek, 
"Şimdi de coğrafi işaretlerde 
sahteciliğin önlenmesi için 
denetim sistemini daha da 
etkinleştireceğiz. Bu ürünlere 
kopyalanamaz bir bandrol, 
sertifika yerleştireceğiz. 
Bununla ilgili çalışmalarımız 
devam ediyor." ifadesini 
kullandı.

Hisarcıklıoğlu, e-ticaretin son 
yıllarda payı hızla büyüyen 
bir alışveriş kanalı olduğunu 
belirterek, 2020 yılında e-ticaret 
hacminin yüzde 66'lık artış 
gösterdiğini, salgın ile bu 
kanalın daha görünür hale 
geldiğini anımsattı.

- "Hedefimiz, ilk etapta 
81 ilin 971 ilçesinin 
tamamında en az 1 yerel 
üreticiyi programa dahil 
etmek"

Hepsiburada Yönetim Kurulu 
Başkanı Hanzade Doğan da 1 
Temmuz’da Türkiye markası 
Hepsiburada'nın, Nasdaq'ta 
halka arz edilen ilk Türk şirketi 
olduğuna dikkati çekerek, 
"Aldığımız son derece olumlu 
tepkiler, tüm paydaşlarımızın 
Hepsiburada'ya gösterdiği 
teveccüh, mutluluğumuzu 
katlarken, sorumluluğumuzu da 
artırdı. Bu henüz bir başlangıç 
dedik ve iş ortağımız olan küçük 
ve orta ölçekli işletmelerimize 
ve müşterilerimize daha 

fazla değer yaratmak için 
çalışmalarımıza hız verdik. 
Ülkemizin yerel, sürdürülebilir 
kalkınmasına destek vermek 
amacıyla HepsiTürkiye'den 
Yöresel Ürünler Programı'nı 
başlatıyoruz." dedi.

Türkiye'nin Hepsiburada'sı 
olarak, küçük ve orta boy 
işletmelerinin işlerini 
büyütmelerine fırsat sağlayan, 
onları yepyeni coğrafyalara 
taşıyan, ürünlerini ulaşmayı 
hiç hayal edemeyecekleri 
müşterileriyle buluşturan 
bir platform olmaya devam 
edeceklerini dile getiren 
Doğan, "KOBİ'lerimizle 
işimizi birlikte büyüteceğiz, 
birlikte dünyaya açılacağız. 
Ve umuyorum ki Nasdaq gibi 
dünyanın önde gelen finans 
ve teknoloji platformlarında 
çok da uzak olmayan bir 
gelecekte bu vizyonu paylaşan 
ve sürdürülebilir büyümeyi 
yakalayan başka Türk 
şirketlerini de göreceğiz." 
görüşünü paylaştı.

 Doğan, Hepsiburada'nın 
da 20 yıl önce yolculuğuna 
küçük bir işletme olarak 
İstanbul'da mütevazi bir 
apartman dairesinde başladığını 
hatırlatarak, "O günden 
bugüne ölçeğimiz, hızımız, 
erişimimiz çok gelişse ve 
değişse de iş anlayışımız, 
müşterimize yaklaşımımız, 
her bir ürünü teslim ederken ki 
duyduğumuz heyecan ve titizlik 
hiç değişmedi. Her zaman bir 
küçük işletme heyecanıyla ve 
girişimci ruhla hizmet vermeye 
özen gösterdik." açıklamasında 
bulundu.

Kapsayıcılık ve sürdürülebilir 
büyüme adına bugün bir adım 
daha attıklarını belirten Doğan, 
TOBB destekleri ve iş birliğiyle 
HepsiTürkiye'den programını 
başlattıklarını dile getirdi.

 Doğan, HepsiTürkiye'den, 
ölçeği ve içeriği açısından 
Türkiye'de bugüne kadar 
uygulamaya konan en kapsamlı 
yerel üretici dijitalleşme 
programı olduğuna işaret 
ederek, "Bu program ile daha 
önce e-ticaret yapmamış yöresel 
ürün üreten yerli üreticilerimize 
e-ticaret fırsatı sağlayarak, 

onlara Türkiye geneline erişim 
imkanı sunuyoruz. Hedefimiz, 
ilk etapta ülkemizin 81 ili ve 
971 ilçesinin tamamında en 
az 1 yerel üreticiyi programa 
dahil etmek ve bu yolla yerel, 
sürdürülebilir kalkınma 
hamlesine katkıda bulunmak." 
diye konuştu.

- Yerel üreticilere lansmana 
özel yüzde 1 komisyon

 Yöresel Ürünler Programı'na 
katılan yerel üreticilere 
lansmana özel 10 bin liraya 
kadar yüzde 1 komisyon 
oranı uygulanacak. e-ticarete 
aşina olmayan satıcılar için 
özel eğitim programları 
düzenlenecek.

 Hepsiburada ayrıca, TOBB'a 
bağlı 365 Oda ve Borsanın iş 
birliğinde içerik yönetimi, ürün 
girişi ve sipariş süreç yönetimi, 
360 derece mağaza paneli, 
kampanya ve indirimlerin 
planlanması, satışları arttıracak 
öneriler gibi konularda ücretsiz 
eğitim desteği de sunacak. 
HepsiTürkiye'den Yöresel 
Ürünler Programı'na katılan 
yerel üreticilere 100 ürüne kadar 
ücretsiz fotoğraf çekimi desteği 
sunulacak, kurumsal fiyatlar 
üzerinden indirimli kargo 
imkanı tanınacak.       

Yöresinde üretim yapan vergi 
mükellefi KOBİ'ler, kadın 
girişimciler, kooperatifler, 
geleneksel Türk el sanatları 
üretimi yapan esnaf, 
HepsiTürkiye’den Yöresel 
Ürünler Programı'ndan 
ürünlerini satabilecek.

Hepsiburada iş ortağı olan yerel 
üreticiler, ardından pazaryerinde 
mağazasını açıp mağaza 
yönetim panelinden "Yöresel 
ürün satışı yapmak istiyorum" 
başlığı altından talep oluşturarak 
programa katılabilecek.

 Halen Hepsiburada 
pazaryerinde mağazası olan 
KOBİ, yerel üretici veya 
girişimcilerinse, üretildiği 
yörenin karakteristik 
özelliklerini taşıyan yöresel 
ürünlerini satmak için 
satıcı paneli üzerinden talep 
oluşturmaları yeterli olacak.

Anadolu'nun yöresel ve coğrafi işaretli ürünleri 
"HepsiTürkiye'den" programıyla satışa sunulacak

TCMB'nin 
resmi rezerv 
varlıkları 
haziranda 
yüzde 6,1 arttı

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası 
(TCMB) tarafından yapılan açıklamaya 
göre, TCMB'nin resmi rezerv varlıklar, 
bir önceki aya göre yüzde 6,1 artarak 
97,7 milyar dolar düzeyinde gerçekleşti. 

Bu dönemde alt kalemler itibarıyla, 
döviz varlıkları bir önceki aya göre 
yüzde 19,5 artarak
55,6 milyar dolar, altın cinsinden rezerv 
varlıkları ise yüzde 7,8 azalarak 40,5 
milyar dolar oldu.

Vadesine 1 yıl veya daha az kalmış 

Merkezi Yönetim ve Merkez 
Bankası’nın önceden belirlenmiş döviz 
çıkışları (döviz kredileri, menkul 
kıymetler ve mevduat işlemlerinden 
doğan yükümlülükler) bir önceki aya 
göre yüzde 3 azalarak 22,7 milyar dolar 
seviyesinde gerçekleşti. Bu tutarın 
yaklaşık 17,1 milyar dolar anapara, 
5,6 milyar dolar faizden oluşuyor. 
Ayrıca, Merkez Bankası’nın yurt içi 
ve yurt dışı yerleşik bankalarla yapmış 
olduğu finansal türev işlemlerinden 
kaynaklanan net döviz ve altın 
yükümlülükleri yaklaşık 65,1 milyar 

dolar olup, söz konusu tutarın 23,7 
milyar dolar bir ay vadelidir.

Şarta bağlı döviz çıkışları, 1 yıl içinde 
ödenecek Hazine garantili dış borçlar 
ile diğer yükümlülüklerden (döviz ve 
altın cinsinden zorunlu karşılıklar bloke 
hesabı ve akreditifler) oluşuyor. Söz 
konusu yükümlülükler bir önceki aya 
göre yüzde 2,1 azalarak 45 milyar
dolar olarak gerçekleşti. 

kaynak: www.dunya.com.tr
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